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P R O T O K Ó Ł   NR  68.2022   

 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 10 marca 2022 roku 

 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

Lista obecności członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Ad. 3.  Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.  

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Opracowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przedstawił projekt sprawozdania - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia w roku 2021 

obradowała na 7 posiedzeniach, tj. w dniach: 29 stycznia, 25 marca, 29 września,                                

5 października, 23 listopada, 14 i 28 grudnia. 

Pierwsze posiedzenie Komisji w 2021 roku zwołano na dzień 29 stycznia, na którym 

przygotowano roczny plan pracy. Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym 
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Komisja opracowany plan pracy przedłożyła Radzie Miejskiej do uchwalenia. 

Na posiedzeniu w dniu 25 marca komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Osieczna wysłuchały 

informacji Burmistrza Gminy Osieczna dotyczącej spraw bieżących, w tym m.in. propozycji: 

 dzierżawy Jeziora Ziemnickiego, 

 powołania dyrektorów placówek oświatowych na kolejny okres bez organizowania 

konkursu,  

 poszerzenia oferty stypendialnej, 

 przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                     

w obrębie miejscowości Trzebania, 

 koncepcji gospodarki ściekowej na terenie Gminy, 

 remontów dróg,  

 wymiany oświetlenia ulicznego na ledowe, 

 remontu części trakcyjnej odcinka Kąkolewo-Gostyń w ramach programu „Kolej 

Plus”, 

 poszukiwania dodatkowych ujęć wody na terenie Gminy, 

 zabezpieczenia dodatkowych środków na realizację budowy wieży obserwacyjno-

widokowej „Jagoda 2”. 

Następnie poszczególne komisje opracowały sprawozdanie ze swojej działalności w 2020 

roku, które przekazały Radzie Miejskiej Gminy Osieczna do przyjęcia.  

Kolejne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia odbyło się w dniu                

29 września 2021 r. Tematem była informacja o działalności żłobków w Gminie Osieczna                   

za I półrocze 2021 roku. Komisja zapoznała się z informacją o działalności 2 (dwóch) 

żłobków, które funkcjonują na terenie Gminy Osieczna, które zbudowane zostały w ramach 

programu Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej „Maluch +”. 

W dniu 5 października 2021 r. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia obradowała 

wspólnie z Komisją Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisją 

Rewizyjną oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji. Tematem posiedzenia była: 

1. Analiza wykonania budżetu Gminy Osieczna za I półrocze 2021 r. 

2. Zaopiniowanie propozycji stawek podatkowych i opłat lokalnych na 2022 r. 

3. Wyrażenie opinii o wniosku Miejskiego Zakładu Oczyszczania Sp. z o.o. o zmianie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Komisje nie zgłosiły wniosków do przedstawionych informacji z wykonania budżetu                         

za I półrocze 2021 r. Propozycje stawek podatkowych i opłat lokalnych na kolejny rok 

większością głosów zaopiniowały pozytywnie. Ponadto członkowie komisji pozytywnie 

zaopiniowali wniosek Miejskiego Zakładu Oczyszczania o zmianie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie miejscowości Trzebania. 

Na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2021 r. komisje stałe Rady Miejskiej Gminy Osieczna 

zaopiniowały projekt budżetu Gminy Osieczna na 2022 rok. Burmistrz Gminy Osieczna 

przedłożył informację o najważniejszych przewidywanych dochodach, wydatkach                              

i zadaniach. Komisje po zadaniu pytań i udzieleniu odpowiedzi i wyjaśnień przez Burmistrza 

i Skarbnika Gminy Osieczna nie zgłosiły wniosków do projektu budżetu na 2022 rok.                        

W głosowaniu pozytywnie jednogłośnie członkowie stałych komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna zaopiniowali projekt uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Następne posiedzenie Komisji odbyło się 14 grudnia 2021 r. Tematem było zaopiniowanie 

koncepcji powołania Zespołu Szkół w Osiecznej. Burmistrz przedstawił koncepcję polegającą 

na połączeniu Szkoły Podstawowej w Osiecznej z Przedszkolem w Osiecznej i Przedszkolem 

w Drzeczkowie. Komisja po omówieniu przedmiotowego zagadnienia w drodze głosowania 

pozytywnie zaopiniowała koncepcję powołania Zespołu Szkół w Osiecznej. 

Na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2021 r. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu                            

i Zdrowia obradowała wspólnie z Komisją Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 
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Środowiska, Komisją Rewizyjną oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji. Tematem 

posiedzenia było zaopiniowanie lokalizacji strzelnicy sportowej w obrębie miejscowości 

Wojnowice.  Po przeanalizowaniu lokalizacji strzelnicy w odniesieniu do terenu objętego 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego komisje negatywnie zaopiniowały 

niniejszą lokalizację. 

W okresie sprawozdawczym w wolnych głosach i wnioskach zabierano głos w sprawach 

bieżących Gminy. Szczegółowe informacje na temat prac komisji można uzyskać                             

z protokołów posiedzeń Komisji dostępnych w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący zapytał członków Komisji, czy chcieliby coś dodać do przedstawionego 

sprawozdania z działalności Komisji za ubiegły rok. Ponieważ propozycji i uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący Komisji rozpoczął procedurę głosowania nad przyjęciem                     

ww. sprawozdania z działalności Komisji.  

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Komisja jednogłośnie przyjęła opracowane sprawozdanie z działalności Komisji za 2021 rok. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Miejskiej Gminy 

Osieczna za 2021 rok stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zaprosił do zadawania pytań.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Informował członków Komisji, że otrzymał list, który dotyczy odpowiedzi Burmistrza Gminy 

Osieczna z dnia 4 lutego br., na pismo, które odczytał na styczniowej sesji. Nadawca nadal 

twierdzi, że Burmistrz nie dokonał oceny prawidłowości wykonania decyzji z dnia 4 lutego 

2020 r., w której nałożył na dzierżawcę działki nr 225/2 obręb Ziemnice obowiązek usunięcia 

zgromadzonych tam odpadów. Przewodniczący Rady zaproponował, aby umieścić ten 

dokumentu w systemie korespondencji wewnętrznej, gdzie każdy Radny będzie mógł się z 

nim zapoznać.   

Następnie poinformował, że jeden z mieszkańców zgłosił pomysł, żeby oznakować ciąg dróg 

powiatowych od ul. Leszczyńskiej poprzez Rynek do ul. Frankiewicza znakiem – zakaz 

wjazdu pojazdów o masie przekraczającej 3,5 tony.  

Przewodniczący powiedział, że nie wie czy jest to zasadne, ale zgłasza tę kwestię. Podobno 

jak usunięto szykany kierowcy nie jeżdżą obwodnicą tylko tą drogą przez środek Osiecznej.  

Dodał, że osobiście nie spotkał tu dużych samochodów.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że też nie spotkał tu pojazdów ciężkich – tzw. tirów. W ocenie Pana 

Burmistrza chodzi tutaj głównie o odgłosy samochodów jadących z nadmierną prędkością 

przez Rynek, po granitowych kostkach. Sugestię przekaże Panu Staroście i zobaczymy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zapytał o kwestię budynku i placu zabaw po byłym przedszkolu w Kątach.  

Jeden z obywateli dość mocno nagłaśnia ten temat. Napędza machinę, że zdewastowano 

jedyny plac zabaw i boisko w tej miejscowości, że zdemontowano wszystkie urządzenia, 

które tam były i zamontowano je przy świetlicy wiejskiej w Kątach. Porusza temat, że aby 

tam dotrzeć trzeba pokonać długą i niebezpieczną drogę – nie ma przejścia dla pieszych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy jest kupiec na tę nieruchomość. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  
Odpowiedział, że jeżeli uda się sprzedać nieruchomość wszyscy Radni się o tym dowiedzą.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że głównym zarzutem protestującego mieszkańca jest to, że Gmina chcę to 

sprzedać.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  
Powiedział, że protest jest mu znany. Wysłuchał i obejrzał materiał filmowy.  

Odpowiedział, że nie jest robione nic ponad to, o czym wiedzą Państwo Radni i mieszkańcy 

Kątów. Informowaliśmy, że po zamknięciu przedszkola kolejnym krokiem będzie sprzedaż 

tej nieruchomości. Podczas zebrania z mieszkańcami nie zgłoszono żadnych oporów                  

i uwag. Rzeczony mieszkaniec Kątów informował, że ma pomysł na studio filmowe, że jest 

jakaś agencja rządowa, która zapłaci potężne pieniądze za to, że taka instytucja może 

funkcjonować w tym budynku. Burmistrz przekazał, że wtedy odpowiedział, że jeśli jest 

konkretna propozycja, to w drodze przetargu możemy sprzedać to tej instytucji.  

Żeby przygotować tę działkę wraz z budynkiem do oferty przetargowej trzeba było przenieść 

plac zabaw i zewnętrzne siłownie w miejsce najbardziej odpowiednie w Kątach, tj. teren za 

świetlicą. Świetlica łączy mieszkańców dwóch części Kątów. Leży w centrum wsi. Czynności 

te zostały wykonane. Burmistrz zapewnił, że będzie przygotowywać ofertę pod boisko 

sportowe dla mieszkańców Kątów.  Jak pracownicy Urzędu wykonywali czynności związane 

z przeniesieniem placu zabaw z dotychczasowej lokalizacji do docelowej to wspomniany 

mieszkaniec zablokował (swoim prywatnym samochodem) wyjazd i wjazd na tę działkę i 

rozpoczął obywatelski jednoosobowy protest, który polegał na uniemożliwieniu pracownikom 

Urzędu wykonanie czynności zawodowych. Policjanci, którzy zostali wezwani by umożliwić 

przeniesienie placu zabaw w pierwszej próbie byli nieskuteczni w drugiej nałożyli na 

protestującego mandat, co poskutkowało i plac zabaw został przeniesiony.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zabrał głos w tej sprawie - powiedział, że wszystko, co dzieje się w Kątach odbywa się                     

w sposób uzasadniony i transparentny. Rozmawialiśmy o tym, że Gmina ma zamiar sprzedać 

nieruchomość, na każdym kroku Pan Burmistrz mówił o tym, że jeśli ktoś przyjdzie z dobrym 

pomysłem, z tym co dalej zrobić z budynkiem po byłym przedszkolu - będziemy rozmawiać. 

Żaden pomysł nie został zgłoszony.  

Przewodniczący wspomniał, że podczas jego dyżuru mieszkaniec, o którym mowa próbował 

namówić firmę, w której pracuje, by otworzyła tam studio radiowe, czy telewizyjne, ale                  

nie jesteśmy zainteresowani czymś takim.  

Powiedział, że konsekwentnie realizujemy swój plan. Logiczne jest to, że sprzedaje się 

działkę bez placu zabaw. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  
Dodał, że ten mieszkaniec miał też pomysł, aby zmobilizować Koło Gospodyń Wiejskich by 

wystąpiło o wydzielenie pomieszczenia. Jednak jest to pomysł nierealny do wykonania – nikt 

by tego obiektu wtedy nie kupił.   

Jeżeli chodzi o przejście dla pieszych przed świetlicą wiejską to ubiegamy się o to, aby było 

zrobione i odpowiednio oznaczone.  

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 



5 

 

     Protokołowała      Przewodniczący  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

    Marta Skorupka 

 

Robert Skrzypek 


